
 

 
 
 
Referat fra styremøte på Sørlandets Travpark 26. juni 2017 
 
Til stede: Rune Upsahl, Elin Gumpen, Trygve Holtebekk, Therese Nyhaven, Rudolf Roland, og John 
Arne Degnes. 
 
Forfall: Anette Hovstad og Kai Sundberg. 
 
Sak 28/17 Innspill til landsråd 
Rune skal på landsråd 28. juni. Sakene er terminliste 2018. budsjett 2018 og organisasjonsstruktur 
for driftsselskaper. Det er mottatt et skriv om terminlisten fra daglig leder Kjetil Olsen, og Rune tar 
med seg innspillene derfra. 
 
Sak 29/17 Kategorisering av anlegg 
De innsendte rapportene fra klubbene ble vurdert. Seks anlegg ble foreslått oppjustert: Arendal og 
omegn, Kristiansand og omegn, Risør og Tvedestrand, Setesdal, Gyland og Mandal. Ingen ble 
nedjustert, men det ble påpekt at Lista kunne vurderes p.g.a. harmonisering med de øvrige. 
 
John Arne sender inn kategorisering med begrunnelse til DU-utvalget. 
 
Sak 30/17 Bingomidler Arendal 
Det er behov for avklaring med Arendal og omegn Travselskap hvordan bingomidlene skal 
disponeres. Trygve tar kontakt med klubben. 
 
Sak 31/17 Ponniskole i Grimstad 
Det er mottatt en søknad fra Grimstad og omegn vedr. oppstart av ponniskole, på kr 50 000. 
Søknaden inneholder ikke noe budsjett. Rune tar dialogen med Grimstad og omegn for å få noe mer 
konkret. 
 
 
 
John Arne Degnes 
Forbundssekretær/referent 


